

## CARI CARI - PRESS ENGLISH

“Cari Cari is the biggest discovery of Primavera Sound Barcelona”

- Rolling Stone Magazine

Cari Cari is Stephanie Widmer (Vocals, Drums & Didgeridoo) and Alexander Koeck (Vocals, Guitars). The duo lived in London, Hamburg and Madrid before releasing their debut album “Anaana”. They were called “the lovechild of The Kills and The xx” (IndieShuffle, US) “with the raw grit of a Cat Power record” (BestBefore, AUS) and “a pinch of Ennio Morricone ” (FM4, AUT). Since their inception, Cari Cari have been tirelessly working to create their own world, carefully crafting everything from their music to their artwork, videos to set design in-house. This meticulous attention to detail has earned the band a loyal following; Rolling Stone Magazine called them ‘the biggest discovery of Primavera Sound Festival’, their die-hard fans sold out 1000+ capacity rooms across Europe and their debut album was praised by the likes of NME, KCRW, Rolling Stone, BBC Radio 1 and many more.

In 2024, Cari Cari shows no signs of slowing down. They’ve just released their new double single, “Farfalla / Schmetterling,” giving fans a glimpse of their upcoming album currently in the works. “Farfalla” floats with dreamy, hippie-like vibes, while “Schmetterling” unleashes the raw, untamed power of their live shows. It’s a snapshot of the duality that defines their music—at once delicate and explosive. With a massive US and European tour on the horizon, Cari Cari is charging ahead full throttle, ready to bring their spellbinding performances to stages across the globe.

### LINKS:

[www.caricariragazzi.com](http://www.caricariragazzi.com)

[www.facebook.com/caricarimusic](https://www.facebook.com/caricarimusic)

[www.instagram.com/caricarimusic](https://www.instagram.com/caricarimusic)

<https://open.spotify.com/artist/0ey6crPk5fXQWkq21iPTMV?si=Tyi3JJcgS7qwbjaLVyFqN>

# CARI CARI - PRESSETEXT DEUTSCH

“Cari Cari is the biggest discovery of Primavera Sound Barcelona”

- Rolling Stone Magazine

Cari Cari sind Stephanie Widmer (Vocals, Drums & Didgeridoo) und Alexander Köck (Vocals, Guitars). Das Duo lebte in London, Hamburg und Madrid, bevor sie ihr Debütalbum ‘ANAANA’ veröffentlichten. Internationale Medien bezeichnen das Duo abwechselnd als “The Lovechild Of The Kills and The XX” (IndieShuffle, US) “with a pinch of Morricone”(FM4, AUT) oder die nächsten “Cat Power” (BestBefore, AUS). Seit ihrer Gründung hat das Duo kompromisslos daran gearbeitet, ihre eigene Welt zu erschaffen. So wird alles von Musikvideos bis Bühnenbild in kleinteiliger Handarbeit selbst erledigt. Auch diese Liebe zum Detail hat der Band eine loyale Fangemeinde verschafft: Der Rolling Stone nannte Cari Cari die wichtigste Live-Entdeckung des Primavera Sound Festivals in Barcelona, ihre Konzerte füllen Hallen in ganz Europa und das aktuelle Album “Welcome To Kookoo Island” wurde von NME, BBC Radio 1, KCRW und vielen mehr in höchsten Tönen gelobt.

Cari Cari treten 2024 weiter voll aufs Gas. Gerade haben sie ihre neue Doppel-Single „Farfalla / Schmetterling“ veröffentlicht, die einen ersten Vorgeschmack auf ihr nächstes Album liefert, das aktuell in Arbeit ist. „Farfalla“ versprüht träumerische, hippieske Vibes, während „Schmetterling“ die rohe, ungezähmte Energie ihrer Live-Shows entfesselt. Diese Dualität, gleichzeitig zart und explosiv, zieht sich wie ein roter Faden durch ihre Musik. Mit einer großen US- und Europatour vor der Tür sind Cari Cari bereit, ihre mitreißenden Shows auf die Bühnen der Welt zu bringen.

## LINKS:

[www.caricariragazzi.com](http://www.caricariragazzi.com)

[www.facebook.com/caricarimusic](https://www.facebook.com/caricarimusic)

[www.instagram.com/caricarimusic](https://www.instagram.com/caricarimusic)

<https://open.spotify.com/artist/0ey6crPk5fXQWkq21iPTMV?si=Tyi3JJcgS7qwbjaLVyFqNw>